
Interpellation om offentliga toaletter 
Vikten av offentliga toaletter för att skapa en trevlig och attraktiv stad skall inte underskattas. Både ortsbors och 
turisters tålamod kan bli hårt ansträngt, om de tvingas gå långa sträckor för att uträtta sina behov. Därtill kan 
offentliga miljöer bli nedsmutsade, om platser som icke är avsedda för ändamålet olovligen tas i anspråk. Vidare kan 
plivata näringsidkare störas av enträgna förfrågningar om att använda deras lokaler. 

I Uppsala förefaller dessa synpunkter inte ha tagits på tillräckligt stort allvar. De offentliga toalettbyggnaderna är i 
Uppsala tätort enligt en handlingsplan från 2017 blott sex till antalet. 
(https://www.uppsala.se/contentassets/015cecb783ca453395ec6cd1Obcf72c4/05-offentliga-toalettetpdf). Flera är 
dessutom inte särskilt väl synliga och torde knappast upptäckas av turister. De ytterligare toaletter som enligt samma 
handlingsplan planeras fram till 2025 kan knappast anses tillräckliga för att täcka de behov som finns; hela 
stadsdelar lämnas utanför. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga Gatu- och samhällsrailjönänuides ordförande Rickard Malmström: 

• Vilka toalettbyggnader planeras att uppföras framöver? 
• Kan dessa anses uppfylla de behov av toaletter som finns? 
• Riskerar inte den dåliga tillgången till synliga toaletter i offentlig miljö skada Uppsalas anseende som 

turiststad? 

Uppsala den i 

Simon 0. Pettersson 
Ersättare SD 
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